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Zápis ze schůze výboru KCHČF 

dne 10. 9. 2021 
 

 

 

 

Přítomní: Tinka, Kerda, Rataj, Hermann, Pavlíková, Suchánek, Morbicer, Horová, Uchytil, 

Brziak; 

 

Omluveni: Ing. Havlát, Ing. Matějáková, Ing. Brzkovská, Jaroslav Dostál, Josef Hlaváč, Ing. 

Pavel Dostál, Bc. Iveta Dočkalová; 

 

Neomluveni: nikdo 

 

 

Program jednání: 

 

1. Zahájení (p. Tinka) 

Uvítání provedl předseda klubu Tinka a předal slovo předsedovi OMS Svitavy p. Mgr. 

Král, který rovněž přivítal přítomné a popřál klidný průběh schůze. 

Dále předseda Tinka informoval o návštěvě Slovenska a konstatoval, že v současné době 

zažívá přátelský Slovenský klub chovatelů českých fousků krizové období. 

 

 

 

2. Informace o korespondenčních hlasováních (p. Rataj) 

 

Korespondenční hlasování nebylo, k tomu dále předseda Tinka uvedl, že se jednalo o o 

souhlas s pořádání zkoušek Asociaci myslivců – výbor souhlasil a OMS České Budějovice – 

výbor souhlasy a předseda souhlasy odeslal. 

 

 

 

3. Kontrola plnění úkolů z minulého jednání (p. Rataj) 

 

- V souvislosti s řešením chybného standardu požádá Mgr. Rataj o změnu tabulky 

- Speciální výstava KCHČF v roce 2022 bude 27.8. 2022 na Konopišti z důvodu 

nezájmu JČ pobočky (zemřel p. Dědouch – garant výstavy v Humpolci) 

- Informace o založení Světového klubu – Rataj připravil návrh koncepce stanov – 

odloženo na listopadovou schůzi; 

- Uspořádání světové konference a světového poháru v r. 2023 – přenecháno na jednání 

v listopadu; 
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4. Stav členské základny, včetně rozboru plateb na další období (pí. Brzkovská, pí. 

Pavlíková) 

 

Přednesla Ing. Pavlíková na podkladě písemné zprávy matrikářky Ing. Dany Brzkovské: 

Počet členů : 877 

Vyřazení členové zaplaceno do roku 2018 a méně 1025 

Počet členů podle poboček: 

JM 195, StČ 186, VČ 157, SM 102, JČ 101, SvČ 69, ZČ 51, Zahr. 16 

 

Zaplatilo pouze 40 % neplatičů – předsedové poboček  musí ověřit neplatiče.  

 

Informace o finančních prostředcích: 

Hlavní účet 792.008 Kč 

Vedlejší  0 

Pokladna 4.180,- Kč 

 

 

5. Projednání klubových soutěží a memoriálů pro rok 2022 + výhled na další období 

(p. Suchánek) 

 

Klubové akce pro rok 2022 nahlášené na ČMKJ: 

Se zadáním CACT 

KZV Mělník 23.4. 2022 

Pohár Svč. Pobočky PZ+VP Česká lípa 11.6. a 12. 6 2022 

JČ Derby PZ+ VP Český Krumlov 6. 8. a 7. 8. 2022 

MDrK Rokycany 9. 9. až 11. 9 2022 

MJD Třebíč 24. a 25. 9. 2022 

KPZ Mělník 1. 10. 2022 

 

Bez zadání CACT 

KLZ Rokycany 18. 6. 2022 

 

V roce 2023 by se měl konat MFH na Moravě a bylo by žádoucí pořádat MJD ve Středočeské 

pobočce. 

 

 

6. Informace ohledně výstav na další období 2022 (již nahlášeny na ČMKU - informace 

Havlát) 

 

21. 5. 2022 - KV bez KV Červený hrádek, okr. Chomutov 

11. 6. 2022 – KV s KV Náměšť, okr. Olomouc 

28. 9. 2022 – Speciální výstava KCHČF, Konopiště (z důvodu nezájmu JČ pobočky) 

 

 

 

 

7. Informace o výběrech do chovu (Herman) 

Výběr do chovu byl pořádán na každé samostatné výstavě pořádané KCHČF. Nezná přesné 

počty vybraných kandidátů chovu na jednotlivých výstavách, nicméně podle jeho názoru se 

jedná o nižší celkový počet kandidátů chovu, než v minulých letech.  
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Dále upozornil na přetrvávající nepoměr mezi vybranými kandidáty chovu a následně 

uchovněnými jedinci. 

 

Současně uvedl, že jako poradce pro SM pobočku zvažuje pro příští rok pořádání jarního 

OLV, neboť na letošní podzimní OLV nemá doposud žádnou přihlášku. 

 

 

8. Projednání žádostí o dotace KCHČF na MZe na r. 2022 (Rataj) 

 

Výbor projednal žádost o dotaci, souhlasí s podáním  dotace na MZe, avšak pro rok 2022 

navrhuje zvýšení o 15 %. 

Výbor pověřuje Mgr. Rataje podáním dotace do 30.9. 2021 na MZe pro rok 2022, s tím, že 

oproti letošnímu roku dojde k navýšení o 15 %. 

 

 

9. Zajištění MFH (p. Suchánek, Pavlíková),  

 

Vše zajištěno. Během srpna přihlášeno až 24 startujících. Nakonec startuje pouze 19 psů 

(odpovídá statutu – připuštěno max. 20 účastníků podle MKP). 

 

 

 

10. Informace o zajištění MJD – (Suchánek) 

 

Centrum v obci Litovel, vše zajištěno. 

Ke dni konání schůze pouze 18 přihlášených psů 

 

 

 

12. Zprávy členů výboru, kronikářka, mez. sekretář a zprávy hostů, 

 

Rataj – informoval členy výboru o vrácení důkazů ve věci sporu s Porubským a dalších 

nashromážděných materiálech. Výbor souhlasí s likvidací materiálů starších 5 let, které jsou 

již k nepotřebě. 

 

Hermann – nic – jen dává na zváženou vytvoření funkce „tajemník pro výstavy“, který by 

zajišťoval delegace rozhodčích, návrh výstav atd. 

 

Suchánek- Informoval, že se na něj obrátil sběratel, který z pozůstalosti kupil stříbrný a 

bronzová HVO a požadoval informaci, komu patřil – nepodařilo se zjistit. Pak chtěl zakoupit 

všechny tři HVO – neumožnil mu to a doporučil, aby si raději fouska vycvičil. 

 

Pavlíková  nic 

 

Kerda nic 

 

Tinka – informoval o světové výstavě – měla zajistit Matějáková, ale nepodařilo se to. 

 

Uchytil nic 
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Horová – navrhuje pořádání MJD jednou za tři roky, aby byl stejný jako MFH a MDrK 

 

K tomu se vyjadřovali jednotliví členové výboru a návrh všichni odmítli, neboť je žádoucí, 

jednu akci organizovat podle ZŘ pro všestranné zkoušky, což přináší větší možnost nabodovat 

do „Kvalifikace na Knolla“. 

 

Návrh p. Horové nebyl projednáván a po diskuzi byl zamítnut jako nedůvodný. 

 

 

Brziak Nic 

 

 

 

13. Další úkoly a naběhlé záležitosti 

 

Mgr. Rataj zašle spolu se zápisem ze schůze také předběžný návrh stanov mezinárodního 

klubu a případné další materiály všem členům výboru a účastníkům schůze. 

 

14. Informace z Dozorčí rady (p. J, Dostál) 

 

Předseda DR omluven, informace bude podána na příští výborové schůzi. 

 

 

15. Diskuse a různé 

 

Diskutováno v průběhu jednotlivých bodů. 

 

 

16. Závěr   

 

Příští výborová schůze bude dne 28. listopadu 2021 v Perknově. Bude samostatná pozvánka 

s upřesněním místa a programu. Termín schůze ověřen a potvrzen. 

 

 

 

Zapsal:                                                                                        Ověřili: 

 

Mgr. Jaroslav Rataj                                                          Josef Tinka předseda 

                                                                                 

                                                                                  Ing. František Kerda místopředseda 

 


